
PROTOKÓŁ NR 47/10 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, odbytego w dniu 13 maja 2010 r. 

w Starostwie Powiatowym w Łodzi, ul. Sienkiewicza 3. 

Zgodnie z listą obecności na posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki przybyli radni: 

1. Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji, 
2. Pan Paweł Babski - Wiceprzewodniczący Komisji, 
3. Pani Wiesława Walczak - Członek Komisji, 
4. Pan Andrzej Opala - Członek Komisji, 
5. Pan Zdzisław Woźny - Członek komisji, 

oraz zaproszeni goście: 

1. Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni, 
2. Pan Marek Jarzębski - Wicestarosta Łódzki Wschodni, 
3. Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu, 
4. Pan Krzysztof Diug - Sekretarz Powiatu, 
5. Pan Zbigniew Burzyński - Naczelnik Wydziału RGRiOŚ, 
6. Pan Maciej Woropaj - Kierownik Ref. ds. FSUE, 
7. Pan Bogusław Biliński - Naczelnik Wydziału BGiGN. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pkt 1. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczel1stwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy 
Kabat otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał przybyłych Członków Komisji 
oraz zaproszonych gości. Pan Przewodniczący stwierdził niezbędne do podejmowania decyzji 
quorum. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie przedstawionego porządku obrad. Nie zgłoszono 
uwag, w wyniku głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się 

następuj ąco: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 
2. Zaopiniowanie projektu wniosku firmy "AGAT" Sp. z 0.0. dotyczącego nabycia gruntu 

przyległego do nieruchomości, użytkowanego przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Koluszkach. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy 
Koluszki w 2010r. na realizację zadania pn. "Budowa chodnika dla pieszych w ulicy 
Długiej we wsi Borowa" (druk nr 6). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy 
Brójce w 2010r. na realizację zadania publicznego (druk nr 7). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007-2015" przyjętego Uchwałą 

Nr 247/XXIV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 
(druk nr 8). 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy 
Nowosolna w 2010 roku z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Budowa kładki dla 
pieszych w ciagu drogi powiatowej Nr 1150E w Starych Skoszewach w Gminie 
Nowosolna" (100.000,00 zł) (druk nr 11). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przYJęcia pomocy finansowej 
w wysokości 525.915,29 zł od gminy Andrespol w 2010 roku z przeznaczeniem 
na współfinansowanie zadania pn. "Modernizacja systemu komunikacyjnego na drogach 
powiatowych Nr 2911E i Nr 2914E, łączących drogi wojewódzkie Nr 713 i Nr 716" 
(druk nr 13). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej z Gminy 
Koluszki w 2010 roku (druk nr 14). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy 
Rzgów w 2010 roku na współfinansowanie zadania pn. "Remont drogi powiatowej 
nr 2941E na odcinku ok. 1270m - Sołectwo Grodzisko - Konstantyna - etap I" 
(226.514,00 zł) (druk nr 15). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 
i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego lub jego jednostkom podległym mających charakter cywilnoprawny 
(druk nr 19). 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągmęcIa długoterminowego kredytu 
bankowego w 2010 r. (5.000.000,00 zł) (druk nr 20). 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
13. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Pkt 2. 

Wniosek firmy "AGAT" Sp. z 0.0. dotyczącego nabycia gruntu przyległego 

do nieruchomości, użytkowanego przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
w Koluszkach przedstawił Pan Bogusław Biliński - Naczelnik Wydziału B GiGN. 
Przedsiębiorstwo AGAT wystąpiło z prośbą o wyrażenie zgody na sprzedaż części działki 
przy ZSP Nr 1 w Koluszkach w związku z zamiarem budowy okien w pomieszczeniach 
biurowych. Okna muszą znajdować się w odległości 4m od granicy nieruchomości. Aby 
dokonać sprzedaży gruntu konieczne jest przeprowadzenie podziału nieruchomości, 

dokonanie czymlości przygotowawczych do sprzedaży. Wszelkie koszty związane z wyceną 
pokryłaby firma Agat. 

Omówiono dodatkowo sprawę wydzielenia drogi dojazdowej do działek i przekazania gminie 
Koluszki. 

Członkowie Komisji po przedyskutowaniu tematu, w wyniku przeprowadzonego głosowania 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali powyższy wniosek (załącznik nr 2 do protokołu). 

Pkt 3. 

Projekt uchwały w sprawie prZYJęCIa pomocy rzeczowej od Gminy Koluszki w 2010r. 
na realizację zadania pn. "Budowa chodnika dla pieszych w ulicy Długiej we wsi Borowa" 
przedstawił Pan Zbigniew Burzyński - Naczelnik Wydziały RGRiOŚ. Proponuje się przyjąć 
się pomoc rzeczową z budżetu Gminy Koluszki w 2010 roku w wysokości 235.000,00 zł 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Budowa chodnika dla pieszych w ulicy Długiej 
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we wsi Borowa". Celem udzielenia pomocy jest zapewnienie bezpieczellstwa ruchu pieszych 
w ciągu drogi. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania l\..OmlSja przy ilości głosów: "za" 5, 
"przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 3 do protokołu). 

Pkt 4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Brójce w 2010r. 
na realizację zadania publicznego przedstawił Pan Zbigniew Burzyński - Naczelnik Wydziały 
RGRiOŚ. Proponuje się przyjąć pomoc rzeczową z budżetu Gminy Brójce w 2010 roku 
w wysokości do kwoty 230.000,00 zł, z przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych: 
"Remont nawierzchni asfaltowej drogi powiatowej Nr 2923E w Bukowcu na odcinku 
obejmującym część ulicy Dolnej i ulicy Górnej" oraz "Remont nawierzchni asfaltowej drogi 
powiatowej Nr 2912E w Woli Rakowej na odcinku obejmującym część ulicy Tuszyńskiej". 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5 "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 4 do protokołu). 

Pkt 5. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2007-2015" przyjętego Uchwałą Nr 247/XXIV/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008 r. przedstawił Pan Maciej Woropaj -
Kierownik Ref. ds. FSUE. Zmiana polega na aktualizacji danych w odniesieniu do części 
zadań zakończonych do końca 2009 r. oraz do zadania "Budowa Zintegrowanego Systemu 
e-usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)". 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja przy ilości głosów: "za" - 5, 
"przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 5 do protokołu). 

Pkt 6. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Nowosolna w 2010 roku 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Budowa kładki dla pieszych w ciagu drogi 
powiatowej Nr 1150E w Starych Skoszewach w Gminie Nowosolna" przedstawiła Pani 
Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Rada Gminy Nowosolna w dniu 27 kwietnia 
2010 roku podjęła Uchwałę Nr XLIV/239/10 Rady Gminy Nowosolna w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu w wysokości 100.000,00 zł 

(słownie: sto tysięcy złotych 001100) z przeznaczeniem na realizację zadania "Budowa kładki 
dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1150E w Starych Skoszewach w gminie 
Nowosolna". 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja przy ilości głosów: "za" - 5, 
"przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 6 do protokołu). 
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Pkt 7. 

Projekt uchwały w sprawie przYJęcia pomocy finansowej w wysokości 525.915,29 zł 
od gminy Andrespol w 2010 roku Z przeznaczeniem na współfinansowanie zadania 
pn. "Modernizacja systemu komunikacyjnego na drogach powiatowych Nr 2911E i Nr 2914E, 
łączących drogi wojewódzkie Nr 713 i Nr 716" przedstawiła Pani Barbara Ignatowska -
Skarbnik Powiatu. Przyjmuje się pomoc finansową od gminy Andrespol w 2010 roku 
w wysokości 525.915,29 zł. (słownie: pięćset dwadzieścia pięć tysięcy dziewięćset piętnaście 
złotych 29/100) z przeznaczeniem na współfinansowanie zadania pn. "Modernizacja systemu 
komunikacyjnego na drogach powiatowych Nr 2911E i Nr 2914E, łączących drogi 
wojewódzkie Nr 713 i Nr 716". 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja przy ilości głosów: "za" - 5, 
"przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 7 do protokołu). 

Pkt 8. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej z Gminy Koluszki w 2010 roku 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Proponuje się przyjąć pomoc 
finansową z budżetu Gminy Koluszki w 2010 roku w wysokości do kwoty 685.035,00 zł 
(słownie: sześćset osiemdziesiąt pIęC tysięcy trzydzieści plęC złotych 00/1 00) 
z przeznaczeniem na współfinansowanie realizacji zadania publicznego pn. "Modernizacja 
systemu komunikacyjnego na drogach powiatowych Nr 2911E i Nr 2914E łączących drogi 
wojewódzkie Nr 713 i Nr 716". Celem udzielenia przez Gminę i przyjęcia przez Powiat 
pomocy finansowej jest zapewnienie bezpieczeństwa dla pieszych oraz poprawy warunków 
ruchu drogowego w ciągu drogi powiatowej Nr 2911E i Nr 2914E. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja przy ilości głosów: "za" - 5, 
"przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 8 do protokołu). 

Pkt 9. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów w 2010 roku 
na współfinansowanie zadania pn. "Remont drogi powiatowej fi 2941E na odcinku ok. 
1270m - Sołectwo Grodzisko - Konstantyna - etap I" przedstawiła Pani Barbara Ignatowska 
- Skarbnik Powiatu. Przyjmuje się pomoc finansową od gminy Rzgów w 2010 r. w 
wysokości do kwoty 226.514,00 zł. (słownie: dwieście dwadzieścia sześć tysięcy pięćset 

czternaście złotych 00/1 00) z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Remont drogi 
powiatowej Nr 2941E na odcinku ok. 1270m - Sołectwo Grodzisko - Konstantyna - etap I". 
Szczegółowe warunki i terminy udzielenia i rozliczenia pomocy finansowej zostaną określone 
w odrębnej umowie zawartej pomiędzy Burmistrzem Miasta Rzgów a Zarządem Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja przy ilości głosów: "za" - 5, 
"przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 9 do protokołu). 
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Pkt 10. 

Projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacaniu należności pieniężnych Powiatu Łódzkiego Wschodniego lub jego jednostkom 
podległym mających charakter cywilnoprawny przedstawiła Pani Barbara Ignatowska -
Skarbnik Powiatu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja przy ilości głosów: "za" - 5, 
"przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 10 do protokołu). 

Pkt 11. 

Projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długotenninowego kredytu bankowego w 2010 r. 
przedstawił Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni. Proponuje się zaciągnąć 
kredyt długoterminowy w 2010 r. do wysokości 5.000.000,00 zł na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2010 roku oraz na spłatę 

'- wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów. Kredyt zostanie 
spłacony w latach 2010 - 2017. Kredyt jest o 1 mln zł niższy niż zaplanowano w budżecie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja przy ilości głosów: "za" - 5, 
"przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały (załącznik nr 11 do protokołu). 

Pkt 12. 

Nie poruszono spraw różnych. 

Pkt 13. 

Przewodniczący Komisji podziękował za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: D. Piekarek 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Jerzy Kabat 
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